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16. september 2020 

 

Referat af skolebestyrelsesmøde den 10. september kl 17.15 – 19.00 

Fremmøde : alle        

- elever er ikke inviteret, da de ikke har konstitueret elevrådet endnu. 

 

1. Velkomst og konstituering af bestyrelsen. 

Formand : Peter Rasmussen 

       Næstformand : Jonas Sloth 

 

Bestyrelsens opgaver og arbejdsgange 

Bente gennemgår opgaver og struktur for bestyrelsens arbejde. 

Styrelsesvedtægten er grundlaget for bestyrelsens virke. Se: https://favr-

skov.dk/sites/default/files/skolestyrelsesvedtaegt_med_nyt_link.pdf?to-

ken=Ahxyp4mD 

 

            Opgaver.: 

 

- tilsyn med skolens virke,  

- deltagelse i møder med børn og kulturudvalget.  

- Udarbejde hørringssvar til kommunale indsatsområder, budget 

mv. 

 

2. Indvielse af Infostander 

Hvordan kan skolen være med til at markere det? 

Peter informerede kort om historikken omkring ideen og etableringen af 

info-standeren v. købmanden. 

Indvielse d. 25.sept., deltagelse af dagplejen, Skattekisten og Lilleåsko-

len. – Bente tager kontakt til dagpl. Og Skattekisten. 

Starttidspunkt på invidelsendagen aftales senere mellem ovennævnte.  

Skolen deltager på skift med klasserne, for at undgå at komme til at over-

træde coronarestriktionerne. 

Hver klasse/elev skal plante forårsløg på arealet omkring standeren. 

Kontakt til lokalaviserne :  Peter og Vicki 

 

3. De kommunale indsatsområder og bestyrelsens opgave i den forbindelse: 

• Inkluderende fællesskaber. 

Da de kommunale udgifter til elever i specialklasser er steget 

markant de senere år, ønskes der fra politisk side en forandring i 

de lokale muligheder, for at holde så mange af de ekskluderede 

børn i deres primær skolemiljø. 

De nuværende specialklasseelever skal forsætte i deres nuvæ-

rende tilbud.  Indsatsen skal i første omgang vokse op med de 

http://www.lilleaaskolen.dk/
https://favrskov.dk/sites/default/files/skolestyrelsesvedtaegt_med_nyt_link.pdf?token=Ahxyp4mD
https://favrskov.dk/sites/default/files/skolestyrelsesvedtaegt_med_nyt_link.pdf?token=Ahxyp4mD
https://favrskov.dk/sites/default/files/skolestyrelsesvedtaegt_med_nyt_link.pdf?token=Ahxyp4mD
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kommende skolestartere, og efterfølgende udvikle sig i gennem 

de efterfølgende skoleår. 

                          Koramodellen skal være en del af fordelingen af midlerne til at   

                         fordele midlerne til de enkelte skoler, hvilke vil være en fordel for                       

                          Lilleåskolen da Kora modellen tilgodeser vores skoledistrikt 

                           

 

• Læsning. 

 På baggrund af at de nationale test på 4 årgang viser et faldende 

niveau på landsplan. Det ses også i Favrskov kommune, hvorfor 

der på ledelsesplan arbejdes med at kortlægge de nuværende læ-

seinitiativer, for efterfølgende at kunne optimere elevernes stan-

punkt i læsning 

 

Udeliv- og bevægelse.  

På baggund af erfaringerne fra coronaudeundervisning – ønsker 

kommunen at implementere de bedste erfaringer ind i den nuvæ-

rende normalundervisning. 

 

• EUD (unge der fortsætter på erhversuddannelse efter folkeskolen) 

Hvad kan Lilleåskolen gøre som forarbejde, for at udskolingssko-

lerne får bedre mulighed for, at få flere til at søge en erhvervsfag-

lig uddannelse. 

 

4. Høringssvar til Budget 2021-24 

(Bilag er udsendt) 

Gennemgang af de vigtigste udvidelses-  og reduktionsblokke på skole-

området  i budgetforslaget for de kommende budgetår  

Drøftelse af punkter til et høringssvar. 

Trinbræt, inklusions indsatsen, skal være de primære fokuspunkter i hør-

ringssvaret 

Bente udarbejde sammen med Peter et udkast ud fra de forskellige in-put 

fra bestyrelsen. 

Udkastet rundsendes til skolebestyrelsen til godkendelse inden det frem-

sendes til forvaltningen 

 

5. Meddelelser: 

- Formand 

Ingen meddelelser 

 

- Ledelsen 

1. Regeringen har på landsplan bevilliget ekstra midler til ansæt-

telse af flere lærere i indeværende skoleår. 

      Det drejer sig aktuelt om 60.000 kr. for Lilleåskolen.  

      Skoleledelsen har besluttet, at de 60.000 kr. ikke medfører yderlig 
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      ansættelser på skolen, da skolen har været nødsaget til at bud-          

      gettere med et overforbrug på undervisningstimerne, for at få ske-    

      maet dækket på tilfredsstillende måde. 

2. Nedlæggelse af den lille parkeringsplads v. den hvide skole er 

stadigvæk ikke gennemført. Bente arbejder på en afklaring med 

kommunen. 

 

- SFO  

God opstart efter ferien. -  vi forsætter udeordningen, så længe at vej-

ret giver mulighed for det.  

Klubben er startet op indendørs i eftermiddagstimerne. Børnene har 

taget positivt imod åbningen og der er efterhånden ved at være en 

stor stabil gruppe hver dag. 

Få udmeldelser hen over sommeren i SFO og klub. 

 

- Personalet. 

Corona- fordeling og struktur videreføres. Frikvartererne holdes sam-

let, men med faste legeområder som går på skift hver uge. 

Klasserne benytter stadig egne indgange, garderoberne er forsat i -  

eller udenfor klassen. 

 

6. evt.  

- Vicki har fået en forældrehenvendelse om, at SFOs eftermiddag-mad 

ikke lever ikke op til skolens sundhedspolitik.  

      SFO kan ikke genkende kritikken, da madplanen tager højde for sund- 

      hedspolitikken. Knud opfordre Vicki til, at kontakte den/de på gæld 

                   ende forældre, som opfordres til selv, at tage kontakt til SFO, for at få  

                   belyst en evt. problematik. 

 

- Vicki efterlyser skolens aktivitetskalender. Bente lægger planen på 

AULA. 

 

- Skolens motionsdag d. 9 okt.  bliver ikke med forældredeltagelse, 

den afvikles klassevis i Hallen, på sportspladsen, og vejene Rød-, 

Hvid. Skov- og Troldtjørnevej. 

 

Ref. Knud 


